
W.O. stichting van de arbeid 2 Veiligheidsregio, zorg, etc.

Waarom het slim kan zijn.. Dat maakt het voor hen ook makkelijker om te voorkomen dat het overleg steeds in

het brede verband moet (met alle verschillende sopa’s/bestuurders etc).

Zou dat iets zijn wat kan helpen (als bv conclusie op het proces vanmiddag)?
03-12-2021 15:03 - Hugo de Jonge: Is

03-12-2021 15:06 - : Ja ik kan me voorstellen dat dat slim is en is wel in te designen in proces

05-12-2021 17:50 - Hugo de Jonge: Wopke moet er ook bij, bij de tweede call

05-12-2021 17:50 - Yes!

05-12-2021 17:50 - Hugo de Jonge: Eerste call is Bwo setting. Tweede call is Catshuis-setting
05-12-2021 17:52 - Ja en die tweede doen we wat dat betreft ook alleen met die ambtelijke

ondersteuning (dus en in die eerste call iets breder. Ik was vergeten, die moet ook even bij die eerste

call

05-12-2021 17:53 - Hugo de Jonge: Yes!

05-12-2021 18:46 - Bijna iedereen inhoudelijk op de hoogte en opgelijnd (moet alleen nog

even spreken), is zijn stuk met opties aan het afmaken en zijn aan het proberen de calls

in te plannen en komen terug op wat daarin lukt!

05-12-2021 19:19 - Hugo de Jonge: Super!

05-12-2021 20:29 In je mail en webex de link!

05-12-2021 20:29 Iedereen komt er nu in!

05-12-2021 20:34 - Hugo de Jonge: Zover was ik

05-12-2021 20:34 - Ok ik deel die alvast!

07-12-2021 10:14 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000307-PHOTO-2021-12-07-10-14-42.jpg>
07-12-2021 19:56 Hi Hugo, om 20.30 spreken we over fase 3. Om te beginnen niet goed
nieuws want de brief aan zorgveld over herbevestigen proces besluitvorming fase 3 is er nog niet. en ik zijn
er vandaag mee bezig geweest maar zal vanavond toelichten waarom de brief er nog niet ligt en waarom

haar keuze is om hem niet vanavond uit te sturen.

07-12-2021 19:57 - Qua agendapunten beperken we dit overleg tot:

07-12-2021 19:57 1. Update, ook nav btcb

2. Brief zorgveld fase 3

09-12-2021 16:35 - Hugo de Jonge: Beste

Ik wil je graag even persoonlijk op de hoogte brengen van het feit dat de betaald voetbal clubs morgen met een

bericht komen over geen publiek in de stadions. Ze hebben onderzoek gedaan naar de besmettingen en

reisbewegingen.

Er is veel onrust in de achterban over geen publiek mogen ontvangen, terwijl andere sectoren wel tussen 05:00 -

17:00 uur in beperkte vorm (max 1250) publiek kunnen ontvangen.
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Kortom, de grote vraag:

Is het mogelijk om het betaald voetbal (professionele sport) met andere sectoren gelijk te trekken, en geen

uitzondering te blijven?

Alsje tijd hebt, wil ik hier graag even metje bellen. Dat kan mij helpen mijn achterban (betaald voetbal) mee te

nemen in de keuzes die worden gemaakt.

Hoor graag van je, groet,

09-12-2021 16:35 - Hugo de Jonge: Hoi Hugo, zie bovenstaand bericht van KNVB. Dit lijkt me geen

onredelijke vraag. Wat vind je?
09-12-2021 16:36 - Hugo de Jonge: Krijg ik door van Moeten we expliciet betrekken bij besluitvorming.
09-12-2021 16:36 - Yes, ga ik even over schakelen

09-12-2021 19:44 - Nemen we mee. Zou kunnen maar wordt behandeld dan wrs als evenement

dus Max 1250, geplaceerd en op 1,5 meter. Maar we kijken er dus naar en nemen mee

09-12-2021 19:44 - Voor nu overleg:
09-12-2021 19:45 - 1. Vooroverleg BO met SOPAs morgen

2. Checken of steun is bij de andere bwp op de arbeidsmaatregelen zorg die wij dus willen laten doorgaan

(coronabanen, zorgreserve etc)

09-12-2021 19:50 Dat uur hebben wij niet hoor, dus ik ga daar nog wel even over schakelen

09-12-2021 19:50 - Hugo de Jonge: Hoeveel heb ik wel?

09-12-2021 19:51 Wij hebben bij jou half uur met uitloop mogelijk van een kwartier

09-12-2021 19:52 Maar daarna doe je met en Je ICs. Daar kan ik mee naar achter

schuiven indien nodig, want wrs valt overleg lange termijn intern weg

12-12-2021 23:41 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000525-PHOTO-2021-12-12-23-41-38.jpg>
13-12-2021 07:16 - Ja, en denk dat het dan idd handig is dat het is als we OMT-advies hebben,

want anders gaat OCW dat aangrijpen om er wat anders van te maken na het overleg met hen. Ik zal even kijken
wanneer handig is!

13-12-2021 07:39 -

Hugo de Jonge: Joe!

16-12-2021 10:17 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000528-PHOTO-2021-12-16-10-17-34.jpg>
19-12-2021 11:32 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000529-PHOTO-2021-12-19-11-32-56.jpg>

19-12-2021 12:04 - Hugo de Jonge: Precies! Ga vanavond even naar de agenda kijken en kijken of we plannetje
kunnen maken...

20-12-2021 11:41 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000532-PHOTO-2021-12-20-11-41-25.jpg>

20-12-2021 11:48 - Nee dit is wel heel echt beetje raar. Want eigenlijk moet haar baas dit wel

weten, dus dat loopt niet helemaal goed... Je hebt ook nog PO'tje met deze week. Als er nou nog meer

gebeurt, kanje het daar nog even meenemen. Vwb de vervanging zelf: denk dat dat met en goed

gaat komen, maar ga daar vandaag ook even zelf vinger aan de pols houden

20-12-2021 12:27 - Hugo de Jonge: Zeker. is strakker dan dus ergens is het ook een blessing in

disguise.
22-12-2021 10:03 - Hugo, vroeg of ik even aansloot omdat ik straks miss de last girl standing

ben, voordatje denkt: wat doet ze hier ©

22-12-2021 10:20 - Hugo de Jonge: (3
24-12-2021 08:39 Ha en begrijp van mijn mensen dat we er nog steeds niet uit zijn
met de wegcontroles van DCC. Eind december loopt de huidige werkwijze af. Gezien de recente aanscherping
van reismaatregelen kunnen we het toch niet maken om niet door te gaan met de controle op DCC. Hoe kunnen

we de controle van ctb van ondernemers stevig vragen als we dat zelf als overheid niet voor elkaar krijgen voor

het DCC. Ik zal dit ook meenemen richting het BWO van woensdag 29 december maar ga ervanuit dat we er
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samen uit moeten komen. Willen jullie jullie eigen mensen daar ook op aan zetten? Dank en groet! Hugo

C-1264396 29


